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Fatsa’nın en işlek caddelerinden biri olan Dere üstü Caddesi ve Reşadiye Caddesi’nde asfalt
çalışmaları gece gündüz demeden tüm hızıyla devam ediyor. Çalışmaları yerinde inceleyen
Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan, “Vatandaşlarımıza söz verdiğimiz gibi çalışmaları en
kısa sürede tamamlayacağız” dedi.

  

Şehir merkezindeki işlek caddeleri fındık zamanına denk getirdiklerini ve böylece şehir
içerisindeki trafiğinde fazla yoğun olmayacağını ifade eden Başkan Anlayan, “Dere üstü
caddesinde asfalt döküyoruz. Fatsa’nın her tarafında hem mahallelerde hem şehir merkezinde
asfaltlama çalışmalarımız devam ediyor. Şuan da Mutafa Kemal Paşa Mahallesi ve Dumlupınar
Mahallesi’nin birleştiği noktadayız. Yarında Reşadiye Caddemizi tamamlayarak şehir trafiğini
rahatlatmış olacağız inşallah. Ben vatandaşlarımıza anlayışlarından dolayı çok teşekkür
ediyorum. Özellikle fındık mevsimine şehir merkezini denk getirmeye çalıştık ki vatandaş hem
fındık hem de yaz sebebiyle köye çıktığında şehrin yoğunluğunun en az olduğu zamanı
yakalamaya çalıştık. Bundan sonrada Reşadiye, Dumlupınar ve Kurtuluş Mahalleleri devam
edecek. Vatandaşlarımıza söz verdiğimiz gibi yollarımız bitene kadar çalışmalarımız devam
edecek. Şunda hedefimizin yüzde altmışını tamamlamış durumdayız. İnşallah Eylül, Ekim
ayında da bu yüzde otuzluk kısmı tamamlayacağız. Ben bir kez daha vatandaşlarımıza hayırlı
olmasını diliyorum” dedi.
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